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Oficiální údaje: Covid vakcíny mají 24x více vedlejších
účinků než jiné vakcíny
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Nová oficiální data z Austrálie ukazují, že experimentální
vakcíny Covid jsou spojeny s masivně zvýšenou mírou
vedlejších účinků. Odpovídající srovnání mluví za mnohé. Ale
taková fakta jsou evidentně ze strany odpovědných politiků a
úřadů ignorována.

Již v listopadu 2021 Report24 informoval o údajích WHO o
vedlejších účincích vakcín , což ukazuje na masivní nahromadění
takových „nežádoucích příhod“ po celém světě. Již tehdy bylo jasné,
že globální očkovací programy proti Covid-19 byly také doprovázeny
explozí hlášených vedlejších účinků, které byly
bezprecedentní. Nicméně tyto očkovací programy pokračovaly,
ačkoli odpovědné zdravotnické orgány rychle pochopily, že tyto
experimentální vakcíny nezabraňují nemocem ani dalšímu šíření
viru.

Nyní existuje podrobná zpráva o dozoru nad bezpečností vakcín ze
Západní Austrálie , která mluví za mnohé. Podle toho bylo v roce
2021 v australské provincii podáno něco málo přes 1,8 milionu
vakcín bez Covid a přibližně 3,95 milionu vakcín proti Covid. U
ostatních vakcín bylo hlášeno 200 případů nežádoucích účinků,
zatímco u vakcín Covid bylo hlášeno 10 428 případů. To znamená:
Ze 100 000 očkovaných jiným očkováním trpělo takovými
nežádoucími účinky 11,1 lidí, ale celkem 264,1 lidí očkovaných
proti Covidu. Je třeba poznamenat, že vedlejší účinky (zejména
méně závažné) jsou hlášeny méně často, než ve skutečnosti jsou,
protože byrokracie je obrovská.
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Vakcína Spikevax (Moderna) zaznamenala podle zprávy 281,4
případů nežádoucích účinků na 100 000 dávek. Společnost
Comirnaty (Pfizer) zaznamenala 244,8 případů na 100 000
podaných dávek a vakcína Vaxzevria (AstraZeneca), která byla
stažena z očkovacího programu poté, co se objevily zprávy o
krevních sraženinách u mladších lidí, zaznamenala 306
případů. Nežádoucí účinky vyplývající z očkování se mohou
pohybovat od mírných stavů, jako je bolest paže, až po závažné
stavy, jako je anafylaxe, trombóza s trombocytopenickým
syndromem (TTS), Guillain-Barrého syndrom (GBS),
myokarditida a perikarditida.

Ale pokud jde o experimentální vakcíny Covid, čísla by mohla být
ještě horší, čistě na oficiálních datech. Protože průzkum ( zpráva
24 ) naznačuje, že přibližně třetina všech podaných vakcín proti
Covidu byla zjevně placeba (nebo inaktivovaná a zničená
skladováním a přepravou), která byla z velké části bez
vedlejších účinků. V případě Západní Austrálie by to znamenalo,
že z téměř čtyř milionů podaných injekcí vypadne 1,2. Za tohoto
předpokladu by to odpovídalo míře asi 370 až 380 případů
nežádoucích účinků na 100 000 očkovaných – nebo dokonce
34násobku počtu případů ve srovnání se všemi ostatními
vakcínami. A pak je tu předpoklad podpořený mnoha důkazy po
celém světě, že nedostatečné hlášení způsobené společenským
tlakem a dalšími důvody vedlo k tomu, že bylo hlášeno a
zaznamenáno pouze jedno procento vedlejších účinků a poškození
vakcínami. Ale koho z odpovědných orgánů tato čísla
zajímají? Očividně nikdo.
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